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				SJEKK BILRUTA PÅ BRUKTBILEN

I fjor kjøpte familien ny bruktbil som vi har vært storfornøyd med, inntil vi for noen dager siden oppdaget en sprekk i frontruta. Vi var litt usikre på hvor lenge den hadde vært der, ungene mente den hadde vært der hele tiden, men jeg som sjåfør (sprekken var i synsfeltet når jeg kjørte) mente at jeg ville ha oppdaget denne tidligere hvis den hadde vært dere hele tiden.

KASKO DEKKER STEINSPRUT I BILRUTER

Oppsummert, vi ble litt urolige og tok bilen til det lokale verkstedet i nærheten av der vi bor (Ryds bilglass) for å få råd om hva vi burde gjøre med bilruten. De konstaterte raskt at det dreide seg om en steinsprutskade som antagelig hadde blitt forverret. Hadde vi sett skaden tidligere kunne de antagelig reparert den i og med at de stort sett reparerer skader på inntil 30 mm, men siden sprekken i ruta vår var blitt langt større enn det, anbefalte de å bytte glass.

Ettersom at skaden skyldes steinsprut, slapp vi å betale (kostnaden ble dekket under kaskoen vår), men selv om det hadde vært snakk om en annen type skade hadde ikke kostnaden vært avskrekkende for oss som har forsikring – forsikringsselskapet vårt hadde krevd en egenandel på rundt 2000kr. Så moralen er, ser du en skade på ruta di er det best å sjekke den jo før jo bedre!
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				[image: kjøkken]Flott kjøkkenI den første bloggposten min skrev jeg at en av de tingene som opptar meg mest, foruten politikk, er interiørdesign. Helt siden jeg var liten og bodde på gutterommet hjemme, har det gitt meg stor glede å kunne leke med hvordan møblementet var plassert, og jeg brukte mye tid på å tegne og skissere opp mulige endringer. Enda kan jeg huske hvordan jeg så fram til at jeg en dag skulle få mitt eget hus, og helt bestemme selv hvilken stil det skulle være i, og hvordan ting skulle se ut. 

Det er heller ikke mange måneder siden jeg og kjæresten min kjøpte oss hus sammen. Og selv om vi kanskje ikke har hatt så mye penger til overs å pusse opp for, har vi jammen klart å bruke pengene godt synes jeg! Når det kommer til interiørdesign får man fort mye valuta for pengene ved å tenke godt over hva man forsøker å gjøre, og planlegger alt skikkelig. Det er også helt enkle ting som enkelt kan gjøres for å få friske opp forskjellige rom. Stuen vår er for eksempel ganske liten, men med små enkle grep har vi klart å gjøre det om til et luftig og flott rom. Vi malte veggene på nytt og brukte hvit maling slik at rommet reflekterer lyset bedre. I tillegg hengte vi opp flere speil på veggen som gjør at stuen føles større ut enn den er. Veldig enkle ting å gjøre, men det har stor effekt.

			

	
		Leave a comment	


	
		Lurt å lese på andre blogger

				
			 20 februari, 20156 februari, 2015  Sindre		

			
	
				Ikke bare har jeg hatt stor glede av bloggen min selv, men jeg får også nesten like stor glede av å lese andres blogger. Spesielt når det skrives om de temaene jeg er opptatt av. I så måte kan jeg virkelig anbefale en blogg som en venn av meg driver. Det er na24blogg.no. Der kan du i tillegg til å lese litt om politikk, (vi er ikke alltid enig!) også lese om forskjellige saker innen interiør. Er det rart vi er blitt gode venner, med så like interesseområder? 

Det er veldig fint å sette egne tanker ”ned på papiret”, man blir mer klar over sin egen tankegang, og ting føles mer konkret. Den samme følelsen får jeg når jeg leser andres blogger, spesielt innen politikk gir det meg andre synspunkter og meninger, som gjør at mine egne blir mer definerte og klare. Kan derfor absolutt anbefale å finne noen nettsider og skribenter man følger jevnlig.
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				[image: eu]Litt av det jeg ønsker å fokusere på i denne bloggen er ikke bare norsk politikk. Ofte tror jeg vi kan gå i fellen av å kun fokusere på  nasjonale saker, og ikke ta i betraktning den globale situasjonen vi befinner oss i. For å ta gode avgjørelser er det svært viktig at det blir gjort fra et ”ovenfra og ned” perspektiv, enn fra bunnen og opp. Norge er et lite land, og hva som skjer utenlands har stor påvirkning på oss. Spesielt er forholdet vårt til Europa svært viktig. 

På tross av at vi ikke er med i Den europeiske union, så er vi knyttet til det gjennom EØS-samarbeidet. Her får vi store retningslinjer å forholde oss til, og mye av handelen vi gjør er regulert. Problemet med å stå utenfor EU, er da at vi ikke får noe særlig stor påvirkningskraft, og må mer eller mindre innfinne oss i de reglene som blir satt. Situasjonen mellom Norge og EU er et godt eksempel på hvordan vi må ta i betraktning det som skjer rundt oss, og ikke bare tenke nasjonalt. Spesielt innenfor handel må vi sørge for at føringene lagt nasjonalt ikke kommer på tvers av de satt gjennom EØS avtalene. 
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				Jeg vil herved ønske deg velkommen til min blogg. Navnet er Sindre, og grunnen til at jeg startet denne bloggen er fordi jeg ønsker å dele mine tanker rundt forskjellige temaer jeg er opptatt av. Som en person som er sterkt opptatt av politikk, vil jeg naturlig nok bruke denne siden til å skrive rundt det, men jeg kommer også til å skrive om hverdagslivet mitt. Foruten politikk er andre interesseområdet innenfor både interiørdesign og trening. Så det kommer nok til å dukke opp noen poster rundt disse temaene også. 

Hvem kan denne bloggen være interessant for? Denne siden er først og fremst en fin måte for meg å holde familie og venne oppdatert på hva jeg driver med. Men også for andre som er politisk interessert, tror jeg dette kan være et bra sted å følge med på. Jeg er gjerne med på diskusjoner, så er det ting du er uenig i, må du bare framlegge synspunktene dine. Det kan vi begge lære av! 

Så med det sagt, vil jeg igjen få ønske velkommen til min blogg!
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Denne bloggen handler i hovedsak om mine synspunkter og tanker rundt politikk. Det er noe som opptar meg daglig, og en blogg er en fin måte å formidle hva jeg mener. 

Andre temaer som jeg vil ta opp og skrive om er den forskjellige treningen jeg gjør, interiørdesign, og ellers andre ting som skjer i hverdagslivet mitt slik at venner og familie kan holde seg oppdatert.

Er det noe du lurer på, eller noe annet jeg kan bidra med, så må du bare ta kontakt!



		

	



	
			
			
				
					
					

				

			

		

	








